

天主教聖葉理諾幼稚園

St. Jerome's Catholic Kindergarten

歡迎蒞臨「參觀日」Open Day 2024年10月5日

5th October 2024







招收 2025 至 2026 學年新生

Student Recruitment 2025-2026

請填妥「入學申請表」連同下列文件親身交回本幼稚園。

Please submit the application form with the following document in person.



The original and copy of the applicant's birth certificate or identity documents

2. 父親及母親身份證明文件正副本

The original and copy of parent Identity Card, Passport or other identity documents

- 近照 2 張 (1.5 时 x2 时)(包括張貼於入學申請表之相片) 3.
 - 2 recent photos (1.5"x 2") (including the photo for the application form)
- 4. 領洗紙副本 (天主教徒適用)

A copy of the applicant's baptism certificate if he/she is a Catholic

- 5. 回郵信封3個 (9时×4时)
 - *須貼足香港郵票\$2.2(香港地址)或\$2.80(中國內地地址);信封面上清楚填寫回郵地址及學童姓名 3 return envelopes (9" x 4")

*each completed with the name and address of parent/quardian and stick with \$2.00 (H.K.)or \$2.60 (China)stamp

6. 學童之免疫注射記錄**正副本**

The original and copy of the applicant's vaccination records

7. 最近三個月之居住地址證明文件副本(水費單/電費單/煤氣費單/差餉單)

A copy of the applicant's proof of residential address valid within 3 months (water/electricity/town gas bills)

兄/姊在本幼稚園之畢業證明文件副本(本幼稚園畢業生適用)

A copy of the applicant's sibling graduate certificate (if applicable)

9. 報名費港幣 40 元

Application fee is \$40

學校地址:新界元朗天水圍天美街 6號 2 樓及 3 樓

學校電話:2486 4077

學校網址: https://www.stjeromesckg.edu.hk

辦公時間 / Office Hours

星期一至五 上午九時三十分至十一時三十分

下午二時三十分至五時正

Monday to Friday

(9:30a.m. to 11:30a.m. / 2:30p.m. to 5:00p.m.)

上午九時至中午十二時 Saturday (9:00a.m. to 12:00 noon)





2025/26 學年新生招生程序

New Student Recruiting Procedures

2024年9月1日 至 2024年10月31日

1 st Sept - 31st Oct 2024

可於本幼稚園網頁下載「入學申請表」或親臨本幼稚園索取

Download the "Application Form" from the website (www.stjeromesckg.edu.hk) of our Kindergarten or visit our Kindergarten.

2024年10月2日至

2024年10月31日 2nd - 31st Oct 2024 親臨本幼稚園遞交申請表格

【須連同所需文件正副本(包括身份證明文件)】

Submit the application form within the office hours.

2024年10月5日

5th October 2024

本幼稚園舉行之「參觀日」

Open Day

2024年11月2日

2nd November 2024

新生接見日

Interview Day

2024年12月2日

2 nd December 2024

於本幼稚園網頁公布及以書面通知幼兒班取錄結果

We will inform parents of the K1 admission results on 2nd December 2024 by post/school website.

2025年1月2日

至

2025年1月4日

2nd - 4th January 2025

於辦公時間內到本幼稚園辦理註冊手續請帶備「取錄通知書」、「幼稚園入學註冊證」及「註冊費收據」

Successful applicants:

Parents should complete the registration procedures for their child from 2nd to 4th January 2025.

Registration Days: Please bring along the "Admission Letter" and "Registration Certificate for Kindergarten Admission".